

No. 12652. INTERNATIONAL COCOA AGREEMENT, 1972. CONCLUDED AT GENEVA ON 21 OCTOBER 1972¹

RATIFICATION

Instrument deposited on:

26 September 1975

ITALY

(As an importing member. With effect from 26 September 1975.)

Registered ex officio on 26 September 1975.

N° 12652. ACCORD INTERNATIONAL DE 1972 SUR LE CACAO. CONCLU À GENÈVE LE 21 OCTOBRE 1972¹

RATIFICATION

Instrument déposé le :

26 septembre 1975

ITALIE

(En tant que membre importateur. Avec effet au 26 septembre 1975.)

Enregistré d'office le 26 septembre 1975.

No. 12889. AGREEMENT BETWEEN THE GOVERNMENT OF DENMARK AND THE GOVERNMENT OF INDIA ON THE ESTABLISHMENT OF AN ABATTOIR AT C.F.T.R.I. (CENTRAL FOOD TECHNOLOGICAL RESEARCH INSTITUTE), MYSORE. SIGNED AT NEW DELHI ON 28 JUNE 1973²

EXTENSION

By an agreement in the form of an exchange of notes dated 20 and 28 June 1975, which came into force on 28 June 1975 by the exchange of the said notes, the above-mentioned Agreement was extended until 31 March 1977.

Authentic text of the exchange of notes: English.

Certified statement was registered by Denmark on 17 September 1975.

N° 12889. ACCORD ENTRE LE GOUVERNEMENT DU DANEMARK ET LE GOUVERNEMENT DE L'INDE RELATIF À LA CRÉATION D'UN ABATTOIR À L'INSTITUT CENTRAL DE RECHERCHE DES TECHNIQUES ALIMENTAIRES (C.F.T.R.I.) EN MYSORE. SIGNÉ À NEW DELHI LE 28 JUIN 1973²

PROROGATION

Par un accord sous forme d'échange de notes en date des 20 et 28 juin 1975, lequel est entré en vigueur le 28 juin 1975 par l'échange desdites notes, l'Accord susmentionné a été prorogé jusqu'au 31 mars 1977.

Texte authentique de l'échange de notes : anglais.

La déclaration certifiée a été enregistrée par le Danemark le 17 septembre 1975.

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 882, p. 67, and annex A in volumes 884, 891, 892, 896, 897, 904, 908, 915, 921, 926, 936, 940, 942, 943, 948, 950, 958, 973, 974, 978 and 981.

² United Nations, *Treaty Series*, vol. 901, No. I-12889, and annex A in volume 962.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 882, p. 67, et annexe A des volumes 884, 891, 892, 896, 897, 904, 908, 915, 921, 926, 936, 940, 942, 943, 948, 950, 958, 973, 974, 978 et 981.

² Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 901, no I-12889, et annexe A du volume 962.